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Aanleiding 
De leden van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit van 
de PvdD in de Eerste Kamer hebben in een brief een aantal vervolgvragen gesteld 
naar aanleiding van uw brief van 13 november 2022 (Kamerstuk 28286,  Y) aan 
de Eerste Kamer over de aanpak van dierwaardige veehouderij. 
 
Geadviseerd besluit 
U kunt de brief ondertekenen. 
 
Kernpunten 

• U heeft afgelopen half jaar vier keer eerder vragen van deze commissie 
van de Eerste Kamer over dierwaardige veehouderij beantwoord. Eerdere 
sets vragen werden gesteld door de fracties van BBB, GroenLinks-PvdA en 
de PvdD. De voorliggende set vragen is afkomstig van de fractie van de 
PvdD. 

• De vragen richten zich met name op fysieke ingrepen in de veehouderij en 
de internationale inzet met betrekking tot dierwaardige veehouderij.  

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

  
 

 




